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e De Aktiegroep wist dan ook in drie 
weken tijd een kleine 400 handteke
ningen tegen deze voorstellen op te 
halen. 
Na het terugdraaien van de herstruktu
rering in de propedeuse en kandidaats
fase zal de Aktiegroep dit ook eisen 
voor het doctoraal. 

Waarom moet je nu op de Aktiegroep 
stemmen 

Uit het bovenstaande blijkt duidelijk 
dat er een groot verschil is tussen 
de Aktiegroep en de andere studenten
groeperingen (Studecon en de Werk
groep Ekonomen ): 

de Aktiegroep neemt initiatieven 
De laatste twee groepen doen niets 
dan het bijwonen van de faculteits
raadsvergaderingen. Ze zeggen daar 
vrijwel niets (zie de notulen) en 
luisteren, tot uit de diskussie tus 
sen de Aktiegroep en de r echtse delen 
van de staf een compromis wordt ge-

vonden. Zij stemmen dan met het com
promis mee. 
Eigen initiatief tot een voorstel heb
ben zij het laatste jaren niet ont
plooit ! 
De Werkgroep en 'St,udecbn blijken niet 
in staat een voortdurend kontakt met 
de studenten te kunnen organiseren. Je 
hoort aIleen maar wat van ze voor de 
verkiezingen. 
De Aktiegroep daarentegen probeert de 
belangen van de studenten te vertegen
woordigen door hen te organiseren op 
konkrete eisen. De Aktiegroep organi
seert voor alle belangriJke items die 
er zijn voor de studenten meetings, 
schrijft stukken, brochures en commen
taren. Door een intensief kontakt met 
de ASVA en andere fakulteit s groepen 
en doordat Aktiegroepleden zitting 
hebben in raden en commissies op alle 
nivo's in de universiteit (van univer
siteitsraad tot kandidaatsraad), is de 
Aktiegroep ook in staat tot een snel 
en adequate reactie op allerlei voor
stellen. 
De Aktiegroep i s en blijft een aktie
groep. Wij beschouwen het werk in de 
faculteitsraad en universiteitsraad 
dan ook niet ' meer dan het overigens 
belangrijke binnenslepen van de r e-
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sultaten waarvoor de studenten in ak
ties zelf de basis leggen. 
Gezien deze plaats die de faculteits
raad en universiteitsraad inneemt in 
het behartigen van de belangen van de 
studenten, doen wij ook nu weer mee 
aan de verkiezingen. Niet om baantjes
jagerij zoals dit bij de andere stu
dentengroeperingen gaat. Zo snel de 
duizend gulden boycot is opgeheven 
of het anderszins mogelijk is om voor' 
iedereen verkiezingen te houden, zul
len we hiertoe de nodige stappen onder
nemen. 

STEM DUS AKTIEGROEP EKONOMEN EN BLIJF 
INVLOED UITOEFENEN OP ONS BELEID: 
Kom donderdagsavonds op de vergaderin
gen van de Aktiegroep Ekonomen en be
zoek onze aktievergaderingen. 

Akti egroep Ekonomen. 
Iedere donderdagavond 

vergadering: 
aanvang 19.30 uur, zaal 
2252 , Maupoleum. 
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VERKIEZINGS 

Wij zullen ons beleid in de Facul tei ts
raad baseren op o.m. de volgende uit
gangspunten: 
1. geen polarisatie op basis van schei

ding in geledingen; 
2. terugdringing van tijdsbeslag voor 

bestuurs- en beheerstaken; de ver
bale component in het facul~ 
produkt is te groot; 

3. bij werkelijk belangrijke kwesties 
zal dePartij v.d. Ekonomisten de 
eigen geleding zo mogel(jk recht
streeks raadplegen. 

PROGRAMMA 

ONDERWIJSBELEID 

- voortgang van evaluatie van het 00-

derwijs nieuwe stijl, met zonodig 
herziening van de doelstellingen; 

- ontwikkeling van een volwaardige 
avondopleiding; 

- inschakeling van studenten in onder
zoekprojecten. 

ONDER20EKBELEID 

systematische stimulering van gemeen
schappelijk en meerjarig onderzoek; 
interne publikatie en regelmatige be
spreking van onderzoekresultaten; 

- verbetering van de onderzoekfacili
teiten (incl. bibliotheek). 

PERSONEELSBELEID 

regelmatig en openbaar onderzoek 
naa r de tijdsbesteding van het weten
schappelijk personeel: onderwijs-, 
onderzoek-, bestuurs- en beheerstaken 
dienen efficient en redelijk verdee ld 
te worden; 

- formulering van een aanstellings-, 
promotie- en ontslagbeleid, m.n. ook 
voor personeel in tijdelijke di enst; 

- in beginsel verricht ieder lid van 
het wetenschappelijk personeel be
stuurs- en beheerstaken; 

- onderzoek naar de mogelijkheden voor 
een "s abbatical year". 

BESLUITVORMING 

- mate van delegatie van bevo egdheden 
door de faculteitsraad aan advies
instanties dient opnieuw te worden 
bezieo; 

- de vakgroepen dienen adekwaat te 
worden georganiseerd en eventueel 
geherstructureerd; 

faculteiten, overheden en bedrijfs 
leven (incl. vakbeweging); 

- vervolgens kunnen studenten, indien 
en voorzover zij een · bijdrage leve
ren aan de werkzaamheden, in de vak
groepen worden vertegenwoordigd; 

- aanzet tot een regelmatige uitwis
seling van docenten met buitenland
se universiteiten. 

- de organen die beslissen of advise
ren m.b.t. benoemingen moeten vo l 
ledige informatie verkrijgen. 

EXTERNE CONTACTEN 

- bevordering van contact met andere 
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Over dit Iaatste voorstel is de 
Onderwijskommissie zich wederom 
aan het buigen, doordat de studen
ten en het wetenschappelijk corps 
het' in de Fakulteitsraad hierover 
niet eens konden worden. 
De Werkgroep Ekonomen zal zich 
bIijven verzetten tegen de driejaars
te~ijn v~~r het doktoraal-examen. 

Enkele andere punt en uit het verkie
zingsprogramma van de Werkgroep Eko
nomen naast de reedsgenoemde: 
- studenten in vakgroepen 
- niet eerst een studieduur vasts tel-

len en dan het programma, doch omge
keerd 

- evaluatie van de kandidaatsfase 
- geen driejaarstermijn voor de dok-

toraalstudie 
- betere afstemming van de zwaarte 

varu de diverse doktoraalvakken 
- ruimere mogelijkheden bij het kiezen 

van niet-ekonomische vakken in het 
doktoraal-examen 

- ter beschikking stelling van een aan
tal van aIle bestaande diktaten aan 
de bibliotheken van de Fakulteit 

- voortzetting van de boy cot totdat 
onafhankelijke financiering van de 
student is geregeid. 

Kun je jezelf enigszins terugvinden 
in deze programmapunten 

~TEM DAN WERKGROEP EKONOMEN 

voor de WERKGROEP EKONOMEN 

HANS BORGSTEDE 

Dit ja/ll ZLJn er drie jonge kandidaten 
die ~ich v oor deze centrumgroepering 
verk,esbaar stellen. 
1. Michael van den Brink, 22 jaar, 
2. ,Georg~ Bordonis, 21 jaar, 
3. Jan-W,llem Rehenkamp, 22 jaar. 

STUDECON 
STUDECON: "C'EST LE TON QUI FAIT LA 
MUS IQUE " (Ret is de melodie die de 
muziek maakt) 

Dames en heren van de economische fa
culteit - en met name dames en heren 
studenten - ik groet U allen recht 
hartelijk narnens STUDECON. 
Het is me een waar genoegen om in de 
hoedanigheid van lijsttrekker van de 
STUDECON het spreekgestoelte van de 
economische faculteit te bestijgen. 

ALGEMEEN 
Ooze opvatting over de funktie van de 
Universiteit in het algemeen is, dat 
er een klimaat moet heersen waar me
ningen gevormd worden en niet al bij 
voorbaat vast staan. Wij achten de 
huidige atmosfeer daartoe geschikt af
gezien van enkele "harde acties waar
bij sommige studenten hun eisen'met 
be trekking tot de democratisch verwor
ven rechten kracht willen bijzetten, 
~pdat hun pakket van maatregelen niet 
,n de eiskast wordt gezet-. De ver
standhouding met aIle niet-studenten 
behoort koste wat het kost een goede 
te zijn. Beseft moet worden dat wij 
als studenten ook niet tegenover el
kaar staan, maar naast elkaar zullen 
proberen de problemen uit de wereld 
te helpen. De feitenkennis van de meest 
krachtdadig optredende studenten is 
vrij groat en kan samen met onze in
breng ertoe bijdragen, dat wij als 
studenten in de besluitvormende facul
teitsraad niet aIleen liJfelijk aan
wezig zijn - hoe nuttig dat oak kan 
zijn, aIleen al omdat je weet dat be
sluit~n die op je directe omgeving be
trekk,ng hebben niet buiten je om tot 
stand komen - maar ook dat wij als stu
denten wellicht enige invloed hebben. 

BIJZONDER 
Om de haastige lezer en met dit let
tertype de ogen van eenieder niet al 
te zeer te vermoeien, laten wij hier 
een zogenaamd puntenprogramma volgen: 

- In hoeverre is er sprake van een 
volwaardige studie aan ,de economische 
faculteit ? Verschillende vakken zijn 
afgeschaft of facultatief gesteld. 
(specialisatie). Daarentegen treedt 
e;.een ver?ieping en verzwaring per 
t'Jdseenheld op van speciale vakken 
terwij I - hoe ongelukkig - 80ms (bv'. ' 
bij het vak internationale economi
sche betrekkingen en de ' statistiek 
v~~r het kandidaatsexamen) de perio
de van een biok weer te kort blijkt 
te zijn. --
Wij ~teIIen daarom voor, een ~ 
Ieng,ng van de normale cursusduur. 

- De rechten van niet-betalende stu
denten dienen gehandhaafd en gerea
liseerd (recht op kinderbijslag en 
-aftrek, uitstel van militaire dienst 
voor mannelijke economen). 

- Zoals bekend mag worden veronder
steld, behoren voor het kandidaats
examen twee werkstukken geschreven 
te worden. Dit moet vaak in vacanties 
of na afloop van de acht blokten-

tamens gebeuren, omdat men dan de no
dige kennis heeft om een eigen be
toog op te stellen. Ret schrijven nu 
hiervan valt kennelijk bij velen als 
een koude douche op hun dak, met 
name na het volgen van al die school
se blokcursussen. Wat meer richtlij
nen en begeleiding zijn in de huidi
ge structuur gewenst. En daarom •.• 

- Aamoediging van de acti vi tei ten van 
de werkgroep van de heer Knaack c.s., 
hetgeen als werkstukvervangend geldt 
mits aan bepaalde voorwaarden is 
voldaan, zoals het schrijven van een 
referaat over een vastomlijnd onder
werp met literatuurlijst binnen en
kele weken, het schrijven van een 
verslag van een ander referaat en 
het bijwonen van 10 zittingen, een 
actieve bijdrage aan de discussies 
alsmede het houden van een inleiding' 
voor je eigen referaat. 

- Studenten op doctoraalniveau dienen 
zitting te hebben in de vakgroepen 
(belast o.m. met de uitvoering van 
de onderwijsprogramma's), mits zij 
een bijdrage leveren aan onderwijs 
en onderzoek. 

- Na het kandidaatsexamen zou het wen
selijk zijn dat er een "vakkendag" 
georganiseerd werd, waarbij de stu
die-inhoud van de verschillende on
derwerpen en titudierichtingen iets 
meer uit de verf komen, alsook de 
toekomstmogelijkheden en ontwikke
lingen op de arbeidsmarkt, die men 
redelijkerwijze heeft na een bepaal
de keuze. 

- Ongewenst achten wij het wanneer on-
derwijs en onderzoek 
op zodanige wijze gescheiden worden, 
dat er voor fundamenteel economisch 
onderzoek aan de universiteit geen 
plaats meer is. 
Kies voor STUDE CON ! 

Michael van den Brink 

mededeling 
Er bestaat Binds 28 maart 1974 een 
werkgraep van vrouven van de economiscbe 
~aculteit. Opgericht, amdat wij het 
nodig vanden dat de veinige vrouwen 
die bier studeren eens bij elkaar ' 
moesten komen. Tel. 276551 

ook te bereiken op de 
SEF: kr. 2167 

Het Technisch FiImcentrum maakt 

o.l.v. Prof. Kampfraath van de Land

bouw Rogeschool te Wageningen een 

set audio-visuele middelen over de 

kostenberekening. 

Men zoekt (betaalde) hulp gedurende 

3 dagen per week (~ ~ half jaar) 

van een bijna afgestudeerde econaom. 

Inlichtingen bij Prof. Verburg. 
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-- - -maar niet te enthousiast, tach veor 
het lijstensysteem gekozen. 

J.. ""T"'- ... -v ...... ""Oi,-----

P.A.M. van Philips 
A. Pais 

Zoals nu duidelijk zal zijn, heeft de 
vonning van de lij s t primai r op c,e 
personen en niet op een programma 
plaatsgevonden. Toch vereist een lijst 
e~ programma._Daarom hieronder een 

Wij zijn tegen politiek binnen univer
siteit en faculteit. Wij verfoeien 
beslissingen die genomen worden op an
dere granden dan die, welke te maken 
hebben met een hoge k"aliteit van 
onderwijs en onderzoek, bijv. beslis
singen die genomen worden op poli-

C.D. Jongman 
H.F. Koster 
I. van der Zijpp 

()---------------
De Studievereniging der Economis che Faculteit (SEF) organiseert woensdag 24 apri l a.s. om 15.00 uur een VERKIEZINGSFORUM voor 
de Faculteitsraad- en Universiteitsraadsverkiezingen_ AIle lijsttrekkers zijn uitgenodigd. IEDEREEN Vfu~ HARTE WELKOM : 
Zaalnummer wordt nog bekendgemaakt. 

------~----------()-------------------

PEGASUS 
K. Marx / 'Fr. Eneels, HEr COMMUNISTISCH MANIFEST 

veertiende druk, 112 bIz., paperback, f 5,50 

PEGASUS-IMPORT 

K. Marx, DAS KAPITAL deel geb., 955 bIz., 

deel 2 geb,. 559 bIz., 

deel 3 geb., 1007 bIz., 

K. Marx, Pre-Capitalist economic formations, paperback, 

Verkrijgbaar pij PEGASUS Leidsestraat 25 Amsterdam en 

1n de boekhandel. 

F 12,--

F 10,--

F 13,80 

F 8,20 

Gratis boekenlii~! met 400 titels over bedriifseconomie, accopntancy, 

organisatie, manaee ment, commerciele economie, marketing, handels

recht en fiscaal recht, personeelsbeleid, bedrijfspsychologie en 

informatica. U kunt deze lijst afhalen op Grimburgwal 11 of op 

Jodenbreestraat 80. Indien u telefonisch uw adres opgeeft, zenden 

wij u de lijst gratis toe. 

ACADEMISCHE 
Scheltema 
Holkema & 

Vermeulen 

BOEKHANDEL 

afdeling economie Srimburfwal 11 

en ,Todenbreestraat 80, tP.l. 226777. 



EEN STUKJE HISTORIE 

Komende verkiezingen zal ook de 
grootste studentengroepering aan de 
f~ulteit natuurIijk van de partij 
nJn. 
Voor de nieuwelingen aan de fakulteit: 
de ~lerkgroep Ekonomen werd Lv.m. de 
invoering van de demokratische be
stuursstruktuur aan de fakulteit 
(1 januari 1971) opgericht tezamen met 
twee andere partijen. 
Ze vloeide toen voort uit de groep 
studenten die zich aktief bezig hiel
den met de fakulteit in kommissiewerk 
en de studievereniging~ Haar plaats in 
de fakulteitsraad hield aItijd 't mid
den en houdt dit nog tussen de Aktie
groep (ASVA) en Stude con (OBAS). 
Deze middenpositie Ieidt er toe dat 
kompromissen, noodzakelijk voor een 
eenheidsstandpunt van de studenten in 
de rakulteitsraad, bijna altijd konform 
de ideeen .van de Werkgroep Ekonomen 
gevonden worden. 

Demokratisel'il'l{J 

De Wet Universitaire Bestuurshervor
ming regelt de demokratisering van de 
fakulteit. Deze wet maakt het o.a. mo
gelijk om studenten in vakgroepen op 
te nemen. De Werkgroep Ekonomen is van 
mening dat, wil er sprake zijn van 
echte demokratisering, het noodzake
lijk is dat ook de studenten in vak
groepen opgenomen worden. Hiertegen 
bestaat nog steeds grote weer stand aao 
de fakulteit van de zijde van het we
tenschappeIijk corps, waarbij als voor
naamste argument naar voren komt dat 
studenten geen inbreng hebben in de 
werkzaamheden van de vakgroepen. De 
Werkgroep Ekonomen is evenwel van me
ning dat studenten die bijv. een klein 
tentamen afgelegd hebben en bezig zijn 
met de voorbereiding voor het groot 
tentamen, zeer weI een inbreng in de 
vakgroepen kunnen hebben 
en heeft dienaangaande ook een voor-
stel ingediend. Verder is 

deelname van studenten in de diverse 
kommissies uitermate belangrijk voor 
een eehte demokratisering. De student
leden in de diverse kommissies (waar 
de besluitvorming, die in de fakulteits
raad plaatsvindt, wordt voorbere id) 
spelen de onontbeerlijke informatie 
door naar de st·udenten in de fakulteits
raad, zodat deze voldoende voorbere id 
zijn en op tijd met eigen voorstellen 
kunnen komen. De Werkgroep Ekonomen 
heeft l dan ook vertegenwoordigers in de 
diverse kommissies (onderwijskommissie, 
wetenschapskommissie, benoemingskornmis
sie etc.). 

De hel'strukturering 

De plannen van Posthumus, die als uit
gangspunt een studieduur van vier jaar 

- WERKGROEP 

EKONO MEN 

nemen en dan pogen een studieprogramma 
op te s tellen dat aan die vierjaars
t e~~jn voldoet, aehten we prineipieel 
onJu> st. De Werkgroep Ekonomen is van 
mening dat eerst het studieprogramma 
vastgesteld dient te worden en dat dan 
pas gekeken kan worden naar de termijn. 
Doch om als konsekwentie van deze ge 
dachte elke studieverzwaring en studie
uitbre~ding toe te juichen, zoals bijv. 
t e ple1ten voor verI engine van de pro
pedeusetermijn, als reaktie op de 

. z~aarte van ~e propedeuse (Aktiegroep) 
v1nden we onJuist. De Herkgroep Ekono
men heeft zich hiertegen gekant, omdat 
de propedeuse twee doeleinden had: 
a) orient~tie voor de student; is de 

ekonomlestudie dat wat hij ervan 
vcrwacht; 

b) selektiemiddel voor de fakulteit om 
die student en toe te l~ten di e een 
redelijke kans maken een ekonomie
studie met sukses af te ronden. 

Door nu uitbreiding van de termijn te 
eisen betekent dat, dat de student 
twee jaar bezig kan zijn om dan pas 
t ot de konklusie te komen, dat de 
s tudie nie t dat is, wat hij ervan ver
wachtte. 
De beide doeleinden kunnen dan ook 
het beste bereikt worden door een 
eenjaarstermijn met ee n verli chting 
van de studiestof of exameneisen. 
In dit kader geplaatst zal het dan 
ook duideIijk zijn, waarom de We rk
groep Ekonomen de 46-puntenregeling 
(verlichting van de examennorm v~~r 
de propedeuse, waardoor men met een 
of zelfs twee onvoldoendes veor de 
propedeuse kon. sla~en) een verbete
ring vond. 

ROSTRA 

De redakti onele onafhankelijkhe id 
van het blad dreigde onlangs aange
tast te worden, doordat sommige le
den van de Fakulteits raad meenden, 
dat ze opdrachten konden geven aan de 
Redaktie m.b.t. het r edaktiebeleid. 
Hiertegen heeft de Werkgroep Ekonomen 
zich verzet (i.t.t. Studeeon) en zal 
di took in de toekomst doen, daar ze 
van mening is, dat de verantwoorde
lijkheid voor het redaktiebeleid be
hoort te liggen bij een van de Fakul
teit~raad onafhankelijke Redaktie, zo
als 1n overeenstemming ·is met de jour
nalistieke normen en eerdere besluiten 
van de Fakulteits raad . 

DE DUIZENDGULDENWET 

Door zijn opstelling in de Fakulteits
raad en daarbuiten heeft de Werkgroep 
Ekonomen aktief bijgedragen aan het 
welslagen van de boycot. Maar we staan 
i.t.t. de ASVA open voor een redeIijke 
oplossing in de toekomst. 

HET DOKTORAAL-EXAMEN 

I. In augustus 1972 i s de nieuwe rege
ling voer het doktoraal-examen van 

KANDIDATENLIJST WERKGROEP EKONOMEN: 

I. Hans Bo:gstede (5e jaars, doct., 
facultettsraadslid, lid van diverse 
commissies, o.a. secxetaris van de 
onderzoekcommis&i~); 

2. F:its Verheyden (6 e jaars, doct., 
It? beneemingscommissie opvolging 
DUlsenberg); 

3. Klaas van Tulder (4e jaars, doct., 
SEF-secretaris '72-'73, ex-lid 
verkiezingscommissi~); 

4. Herman van Heems (4 jaars, kandi
daats) ; 

5. Paul Baneke (3e jaars,kandidaats). 

kraeht geworden. Via het indienen 
van een voorstel voer een overgangs
regeling heeft de Werkgroep Ekono
men ervOor gezorgd, dat ook de oude 
doktoraalstudenten van deze nieuwe 
r egeling konden profiteren. 

II.Tot v~~r kort gold de regeling, dat 
·een tentamen slechts eenmaal her
haald mocht worden, daarna werd het 
desbetreffende vak opgenomen in 
het doktoraal-examen. We zijn er 
voorstander van geweest, dat deze 
regeling met zijn bezwaren (examen 
aao het eind van de studie, ver
lengde tentamens) werd afges chaft, 
maar hebben ons uitgesproken tegen 
het daaraan gekoppelde voorstel om 
een driejaarstermijn voor de dok
t oraalstudie vast te stellen ingaan
de op het moment van het afleggen 
van het eerste doktoraaltentamen. 
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PACULTEIT(S)S ELANG 

Onder deze, aan duidelijkheid niets 
te wensen overlatende naam, heeft een 
zevental Ieden van het wetenschappe
lijk corps van onze faculteit zich op 
een lijst voor de komende faculteits
raadsverkiezingen verenigd. 

Waarom een lijst ? 

Wel,de faculteitsraad heeft besioten 
voar de komende verkiezingen een .lijs
tensysteem in te voeren in plaats van 
het personensysteern dat wij tot nu 
toe in onze faculteit hanteerden. Om-

~at sommigen van ons daaraan als lid 
~an de faculteitsraad meewerkten, lijkt 

een verantwoording op zijn plaats, te
meer daar het vorige (personen)systeem 
destijds na uitvoerig overleg en met 
grate mate van overeensternming door 
het wetenschappelijk corps was gekozen. 
In de faculteitsraadsvp.rgadering waar
in besloten is tot het lijstensysteem 
over te gaan, hebben enkelen onzer 
uiteengezet dat zo'n systeem vanwege 
de daaruit vrij snel voortvloeiende 
polarisatie dan weI splitsing binnen 
het wetenschappeIijk corps, voor onze 
kleine faculteit eigenlijk omgewenst 
is. Immers, iedereen kent vrijwel ie
dereen en weet weI ongeveer waarvoor 
men staat. Echter, aan het huidige 
kiessysteem waren oak bezwaren verbon
den, terwijl tevens bleek dat het vi
gerende systeem door het CvB .niet ge
accepteerd zou worden (voorgedragen 
zou worden voor afkeuring door de U.R). 
Oit laatste behoeft 0verigens niet zan
der meer doorslaggevend t~ zijn, maar 
gezien het feit dat ook wij weI bezwa
ren aan het huidige systeem zagen, 
hebben wij ons willen beperken tot een 
keuze tussen de door het C.v . B. voorge
stelde twee varianten. Daarbij bleek 
na enige studie dat hoewel het systeem 
van de enkele overdraagbare stem op de 
beste wijze de persoonlijke voorkeur 
van de kiezers tot uitdrukking doet ko
men, dit stelsel toeh niet ooze voor
keur kon hebben omdat het door zijn 
ingewikkeldheid m.b.t. de uitslagbe
paling erg ondoorzichtig is en daar
door wellieht Minder motiveert om ae
tief aan de verkiezingen deel te nemen. 

aaotal punten waarover onze kandidaten 
het geheel eens zijn. Daaruit mag ove
rigens niet geconcludeerd worden dat 
kandidaten op andere lijsten zich niet 
in die punten zouden kunnen vinden. 
Dat hebben wij echter niet nagegaan. 
Het zal weI uit de gang van zaken in 
de faculteitsraadsvergaderingen bIij
ken. Daarom geloven wij ook niet, 
dat het feit dat wij ons op deze lijst 
hebben verzameld tot eeo II scheiding 
van gee s ten" binnen het wetenschappe
Iijk corps behoeft te leinen. 

Waar staan wij onder andere voor 

Primair voor een hoge kwaliteit van 
onderwijs en onderzoek. Een regelmatig 
terugkerend onderzoek naar de vraag of 
zowel wat niveau als wat omvang be
treft de verschillende vakken aan de 
door de faculteitsraad gesteide eisen 
voldoen, lijkt oos gewenst. De program
mering en de coordinatie van het we
tens chappelijk onderzoek zullen ver
der uitgebouwd moeten worden. Stimule
ring van publica ties is gewenst. 

Wij zijn daarbij van oordeel dat de 
person e elsformatie zodanig moet zijn, 
dat voor ieder lid van het wetenschap
pelijk corps voldoende tijd aanwezig 
is om onderzoek te verrichten. 

Wij zijn voor een goed doordacht be
vorderings systeem binnen het weten
schappelijk corps. 

Wij zijn voor het aanleggen van duide
lijke criteria voor de benoeming in 
vaste dienst. 

Wij zijn voor inbreng van studenten in 
de doctoraalfase van het onderwijs. 
Dat wil zeggen dat wij voorstander 
zijn van inspraak door studenten bij 
de onderwerpen die in de doctorale 
hoor- en werkcolleges aan de orde ko
men. Inspraak betekent daarbij overi
gens niet alleenbeslissingsrecht voor 
de studenten. Wij beschouwen de docen
ten ais primair verantwoordelijken 
voor de kwaliteit van onderwijs en 
onderzoek, daarom ligt de uiteindelij-

tieke overwegingen . Wij zijn daarom 
ook tegen het doortrekken naar de fa
culteit van de scheiding in het weten
schappelijk corps die i.d.U.R. bestaat. 

Wij zijn van oordeel dat bij benoeroin
gen aIleen de wetenschappeIijke kwali
teit van de persoon mag meespelen en 
niet hun politieke overtuiging, dan 
weI activiteiten. 

Wij staan voor een stipte toepassing 
van de gehele W.U.B. oaar letter en 
geest, niet voor een toepassing van 
aIleen die gedeelten daaruit, die ons 
goed zouden uitkomen. 

Wij zijn tegen elk geweld of dreiging 
met geweld, waaronder wij verstaan 
bezettingen maar oak woordterreur. 

Wijj zijn voorstander van het hand
haven van de vertrouwelijkheid in 
woord en ges chrift wanneer het facul
teitsbestuur c.q. de faculteitsraad 

aan die onderwerpcn het predicaat ver
trouwelijk verbindt . 

Wij zijn van oordeel dat het lidmaat
schap van bepaalde cOTJ1missies binnen 
de faculteit beperkingen kan opleggen 
aan de vrijheden die men anders weI 
geniet. 

Tenslotte over de kandidaten zeif. 
Iedereen kent ze. Afgezien van hun on
derwijs- en onderzoekervaring en -kwali
teiten hebben de meesten een grote er
varing binnen onze faculteit op het 
terrein van beheer en bestuur. Ondanks 
het feit dat wij van mening zijn dat 
de beheers- en bestuursactiviteiten 
over een zo groot mogelijke gro"ep van 
het wetenschappeIijk corps gespreid 
moet worden,aC'hten wij het gewenst dat 
in de faculteitsraad diegenen zitting 
hebben, die op die terreinen de nodi-
ge ervaring hebben opgedaan, zowel 
binnen als buiten de faculteit. 
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Vanwege het grote aantal boykotters 
zag men zich het vorig jaar genood
zaakt de verkiezingen van de studenten
groeperingen voor de fakulteitsraad 
uit te stellen. Aangezien het aantal 
boykotters onder de stafleden zeer 
gering was vonden voor hen de ver
kiezingen weI plaats. Vorig jaar was 
het nog mogelijk de ambsttermijn van 
·de studentleden met een jaar te ver
lengen. Omdat extra verlenging niet 
meer mogelijk is vorden nu -ondanks 
het toegenomen aantal boykotters- toch 
verkiezingen gehouden. Oat de repre
sentativiteit van de nieuwe raad hier
door in het geding komt lijdt geen 
twijfel. 

Interessant bij de stafVerkiezingen is 
dat, dit jaar voor het eerst met het 
zogenaamde lijsten systeem gewerkt zal 
worden. Tot un toe bepaalde het ver
kiezingsreglement dat ieder staflid 
ten hoogste zeven stemmen op zeven ver
achillende kandidaten kon uitbrengen. 
De staf beachikt namelijk over zeven 
zetels. Deze laatste methode had vorig 
jaar tot gevolg dat een groepering die 
meer dan 20% van de· stemmen behaalde 
tech geen zetel kreeg. Vanuit dit licht 
bezien zijn de nodige verschuivingen 
binnen de stafgeleding te verwachten. 

Bij de technische en administratieve 
staf staat ook dit jaar MY. A.M. van 
Ommeren ala enige kandidaat. 

Ter illustratie van de problemen vaar
mee de leden van de fakulteitsraad ge
konfronteerd vorden, vermelden wij een 
passage uit een onlangs op instigatie 
van Prof. P. Verburg aangenomen motie: 
" • • •• Mede met het oog op de komende 
verkiezingen doet de Raad een beroep 
op aIle groeperingen van alle gele
dingen zich te onthouden van onheuse 
methoden bij alle onderlinge en open
bare diskuasies over fakulteits- en 
universiteitszaken." 

Je zult maar in die fakulteitsraad 
moeten zitten •••••• 

Red . 

aktiegroep 
Een stem· voor de Aktiegroep Ekonomen 
gaat nooit verloren ! 

Er is nog al wat verandert sinds de 
laatste faculteitsraadverkiezingen, 
twee jaar geleden. Waar er toen een 
tamelijk gezapige geest over iedereen 
hing , is daar nu geen sprake meer van . 
Dit kan worden toegeschreven aan een 
aantal meer en minder ingrijpende ge
beurteni ssen. 
Zo was er niet aIleen ene de Braauw, 
die vanuit Den Haag met bouwstops, 
personeelstops, duizend gulden college
geld en andere afbraak maatregelen vele 
gevoelens wakker riep. Ook de fakulteit 
had haar eerste slechte ervaringen met 
haar geherstruktureerde studi eprogram
ma.Vele studenten, maar ook docenten 
begonnen in te zien dat van de mooie 
verhalen als "betere participatie van 
studenten", "kri tische beschouwing van 
de sta r", tldiskussie i n werkgroepen " 
weinig terecht kwam. 

Propedeuse. 
Onder leiding van de Aktiegroep Eko
nomen kwamen er akties opgang in de 
propedeuse tegen het te hoge studie
tempo en de hoge selectie. Geeist 
werd een verlenging Va1 de geldigheids
duur van de prop~deusetoetsen, zodat 
men tenminste behoorlijk de tijd zou 
hebben om deze toetsen voor te berei
den. Bovendien sprak in een handteke
ningenlijst een groot deel van de 
eerstejaars zich uit tegen iedere vorrn 
van studieverschraling: van het schrap
pen van studiestof tot het verlagen van 
de examennorrnen. Dankzij met name 
Stude con werd het voorstel van de 
Aktiegroep in de fakulteitsraad echter 
verworpen met 8 tegen 6 stemmen i.p.v. 
aangenomen en zitten we nu met de 
slechte 46-puntenregeling. 
Ook heeft de Aktiegroep de diskussies 
gestimuleerd over een andere, minder 
technische inleiding in de propedeuse. 
Dit had ondermeer tot resultaat dat 
samen met een'aantal propedeusedocenten 
er dit jaar voor het eerst tot een 81-
gemene inleiding tot de economie is 
besloten. Toen bleek echter ook de be
perktheid om studieinhoudelijke ver
beteringen te bewerkstelligen in een 
eenjarige selectieve propedeuse. Het 
Aktiegroep werk zal e r ·daarom ook na 
de verkiezingen vooral op gericht zijn 
de voorwaarden voor een betere studie
inhoud te schepppn, door het eisen van 
meer herkansingsmogelijkheden en vooral: 
meer tijd voor de propedeuse. 

Kandidaats. 
Reeds in mei 1971 organiseerde de 
Aktiegroep een bezetting van het oude 
Instituut voor Bedrijfseconomie en 
Accountancy om Kracht bij te zetten 
aan haar bezwaren tegen de herstruk
turering van het kandida8tspr ogramma. 
Twee en een half jaar ervaring met dit ~ 
nieuwe systeem hebben de toenmalige ~ 
kritiek bevestigd: ook hier is het 
studietempo te hoog! (Ook uit een on-
langs gehouden enquete onder de do-
centen blijkt dat). Er is geen tijd 
v~~r enige kritische verwerking van 
de stof. Daarom ook heeft de Aktie-
groep vorig jaar, met de goede er-
varing van soortgelijke groepen in 
het achterhoofd, het initiatief van 
twee docent en micro-economie onder-
steund om een paper-vervangende werk-
groep over kapitaal en waardetheo-
rieen te organiser en. Dit jaar heb-
ben Akti egroepleden in de kandidaats-
raad een handtekeningen aktie voor de 
institutionalisering van dit soort 
onderwijsvormen gestart, met als resul
taat dat ook dit jaar weer een soort
gelijke werkgroep micro-economie van 
start gaat. 
Naast deze groepen die een verbreding 
van het kandidaatsprogramma ten doel 
hebben, hebben zich in ver!,chillende 
door de Aktiegroep uitgeschreven 
vergaderingen ook eisen ontwikkeld 
voor een verlenging van de huidige 
trimesterblokken tot semesters. ~ 

De genoemde werkgroepen hebben immers ~ 
weI een zeer duidelijke functie: zij 
kunnen en mogen echter noeit een ver
vanging zijn veer wat in het "normale" 
studieprogramma geinte·greerd behoort 
te zijn: een kritische benadering van 
de stof en niet instampen van tech-
niekjes en weetjes voor het tentamen. 

Doctoraal. 
Ondanks de alom toenemende kritiek 
op de herstructurering a la Posthu
mus heeft men tot op de dag van van
daag geprobeerd deze Posthumusering 
van onze s tudie voort te zetten. 
Naast een sterke st'udieverschraling 
in het doctoraal, die in 1972 werd 
doorgevoerd (vermindering van de stor 
met 35%) verscheen er in het najaar 
1973 een voorstel om de geldigheids
duur van de doctoraaltentamens terug 
te brengen van 5 tot 3 jaar. 
Waar i n het kandidaats bleek dat de 
schattingen van de studietijd veel te 
optimistisch waren (2% van de studen
ten behaalden de kandidaatsbul in 
1~ jaar) werd hier gezegd dat ieder
een aan drie jaar ruim voldoende tijd 
zou hebben. 


